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Abstract (en)
[origin: WO2011023169A2] The invention relates to a handheld floor treatment device, comprising a floor part (1), which has a liquid supply (11),
and a liquid intake (13) and a structurally separated suction unit that contains at least one suction turbine (17). The invention further relates to a
handheld floor treatment device, comprising a floor part (1) having a bow (5), which encompasses the floor part (1) at least in some sections and
which is connected to the floor part (1) by means of a first joint (4) that can be adjusted in the treatment direction (6), and further comprising a guide
part (2) attached to the bow (5), the guide part having a handle (3). The guide part (2) comprises a further joint (8) at the lower end below the center
but above the floor part (1), about which joint the guide part (2) can be adjusted transversely to the treatment direction (6) so that the floor part (1)
can be rotated by a user (P) parallel to the treatment surface (B) about a vertical axis (A1) of the floor part (1) by at least ±45°, even if the guide part
(2) is in a tilted position.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein handgeführtes Bodenbearbeitungsgerät, das ein Bodenteil (1) mit eine Flüssigkeitszuführung (11) und eine
Flüssigkeitsaufnahme (13) und eine baulich getrennte, zumindest eine Saugturbine (17) enthaltende Saugeinheit aufweist.Weiterhin betrifft
die Erfindung ein handgeführtes Bodenbearbeitungsgerät aufweisend ein Bodenteil (1) mit einem Bügel (5), der das Bodenteil (1) zumindest
abschnittsweise umgreift und über ein in Bearbeitungsrichtung (6) verstellbares ersten Gelenk (4) mit dem Bodenteil (1) verbunden ist und weiterhin
aufweisend ein an dem Bügel (5) angebrachtes Führungsteil (2) mit einem Griffteil (3). Das Führungsteil (2) weist am unteren Ende unterhalb der
Mitte, aber oberhalb des Bodenteils (1) ein weiteres Gelenk (8) auf, um welches das Führungsteil (2) quer zur Bearbeitungsrichtung (6) verstellbar
ist, so dass das Bodenteil (1) auch bei schräg gestelltem Führungsteil (2) von einem Benutzer (P) aus parallel zur Bearbeitungsfläche (B) um eine
Hochachse (A1) des Bodenteils (1) um mindestens ±45° gedreht werden kann.
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